
Jaarverslag TV Dijkzicht 2012 

 

Algemeen 

In 2012 heeft het bestuur negen keer vergaderd. Naast deze vergaderingen zijn er ook 

allerlei andere bijeenkomsten geweest waarbij het bestuur en leden van de verschillende 

commissies zijn betrokken. Zonder de pretentie uitputtend te zijn, is er door het bestuur 

in 2012 aandacht besteed aan de volgende punten: 

*Nieuwe beheerder 
Het bestuur heeft veel tijd en energie gestoken in de procedure die heeft geleid tot het 

aanstellen van Jack Bond als nieuwe beheerder. Ondersteund door bureau Meerkleur is 

een uitgebreide sollicitatieprocedure uitgevoerd. Daarnaast is veel aandacht besteed aan 

het opstellen van het pachtcontract. 

*Verbouwing kantine 
Onder leiding van onze voorzitter zijn er eensgezind veel plannen ontwikkeld in de 

bouwcommissie die door de jaarvergadering 2012 is ingesteld. We staan inmiddels vrijwel 

in de startblokken om met de verbouwing te beginnen en zijn alleen nog afhankelijk van 

financiële steun van de gemeente. 

*Nieuwe penningmeester 
Door te veel drukte met zijn werk hebben wij dit najaar tussentijds afscheid moeten 

nemen van onze penningmeester Sander Schilder. Doordat Andre Karregat direct bereid 

was deze positie over te nemen, is het vertrek van Sander soepel en snel opgevangen. 
*Sportkoepel 
We voeren ook regelmatig overleg met de Sportkoepel, met name over de ondersteuning 

die zij ons kunnen bieden bij het organiseren van het scholentennis en de loop- en 

conditietraining van de selectie. 

*Knltb 
Naast clusteroverleg met omringende verenigingen over allerlei praktische zaken 

informeert de knltb ons regelmatig over zaken die ons als bestuurders kunnen inspireren. 

*De trainers 
De trainers zijn in de praktijk veelal het visitekaartje van de vereniging. Het bestuur 

steekt veel tijd in het overleg met de trainers. Dat gebeurt in de wandelgangen, maar 

uiteraard ook via het halfjaaroverleg tussen een delegatie van het bestuur en de 

trainers. Daarnaast is er ook contact met de trainers via de selectie- en jeugdcommissie. 

*Jaargesprekken 
Het bestuur heeft in 2012 met alle personeelsleden in vaste dienst een jaargesprek 

gehouden. Dit past in het personeelsbeleid dat het bestuur voor ogen heeft en waar veel 

waarde aan wordt gehecht. 

*Tevredenheidsonderzoek 
In het voorjaar van 2012 is via een enquête geïnformeerd naar de tevredenheid van leden 

die tennislessen volgen. In grote lijnen waren de reacties positief. Een aantal 

detailopmerkingen hebben we opgepakt; daar proberen we ons voordeel mee te doen. Wij 

zijn voornemens in het voorjaar 2014 opnieuw leden die tennisles volgen te enquêteren. 

*Vernieuwing computersysteem  
Het heeft iets langer geduurd dan aanvankelijk de bedoeling was, maar uiteindelijk is het 

computersysteem vernieuwd.  



Recreatiecommissie 

De recreatiecommissie bestaat uit Gerda Tol, Siem Keizer en John Helsloot. John 

Helsloot is met ingang van januari 2012 de opvolger van Jos de Boer, die vele jaren als 

vrijwilliger commissielid is geweest, maar hiermee is gestopt vanwege andere drukke 

bezigheden. 

De recreatiecommissie heeft in 2012 een zestal toernooien voor senioren georganiseerd, 

die in één dag werden afgewerkt. Dit betreft het snerttoernooi, twee 

beginnerstoernooien, het openingstoernooi, het midzomeravondtoernooi en het 

herfstboktoernooi. Een enkele keer gaat zo’n toernooi niet door vanwege te weinig 

inschrijvingen of slechte weersomstandigheden, waarbij niet naar binnen kan worden 

uitgeweken. 

Ook het organiseren van de laddercompetitie is een activiteit van de recreatiecommissie. 

Deze duurt, in tegenstelling tot bovenstaande toernooien, bijna een heel jaar. We zijn van 

plan om de laddercompetitie digitaal te maken, zodat de deelnemers via de site van TV 

Dijkzicht de gegevens van andere deelnemers kunnen inzien, standen invullen enz. 

waardoor de verschuivingen in de ladder automatisch plaatsvinden. Als dit systeem 

operationeel is, gaan we het invoeren. Of dat in 2013  al gebeurt, is nu nog onzeker. 

De recreatiecommissie zou graag nog andere evenementen willen organiseren; suggesties 

hiervoor zijn welkom. Er moet echter wel rekening worden gehouden met de overvolle 

agenda: door de vele activiteiten binnen TV Dijkzicht is het aantal beschikbare data 

beperkt. 

 

Sponsorcommissie  

De sponsorcommissie bestaat uit Kees de Boer, Edwin Zoetebier en Jan Schilder 

Net als in 2011 is het nog steeds te merken dat we momenteel in een crisis zitten. Door 

sponsoren worden keuzes gemaakt hoe en welke vereniging ze willen  sponsoren. Helaas 

zijn enkele bord-sponsoren voor de binnenhal afgehaakt maar is het ons ook gelukt enkele 

nieuwe bord-sponsoren binnen te halen.  Over het algemeen mogen wij nog niet klagen met 

het verloop van de sponsoren. Mochten leden eventuele kandidaatsponsoren kennen, meldt 

deze dan aan bij onze commissie zodat we met hun een praatje kunnen maken. 

 

Palingcommissie 

De palingcommissie bestond in 2012 uit  Ingmar Frankquinet (voorzitter), Jan en Nel 

Schilder, Kees en Hillie de Boer, Melanie Trum en Ellen de Boer.  Ook de oude voorzitter 

Jan Veerman was vaak aanwezig om ons te assisteren danwel ons van advies te voorzien. 

Doordat KIVO in 2012 hoofdsponsor is geworden, is de naam veranderd in KIVO 

palingtoernooi. In de loop van 2012 kregen we via de KNLTB de mogelijkheid aangeboden 

een 4 sterren toernooi te organiseren. Omdat dit de eerste keer was dat wij de kans 

kregen, hebben wij deze met beide handen aangegrepen. We kunnen terugkijken op een 

geslaagd toernooi met veel publieke belangstelling en onze lokale troef Jasper Smit als 

winnaar bij de heren. Helaas hadden we vooral op de finale dag te maken met behoorlijke 

plensbuien waar zelfs onze buitenbanen niet tegenop gewassen waren.  Daardoor moesten 

de meeste finales binnen gespeeld worden. 

We willen hierbij onze sponsoren van het palingtoernooi bedanken en hopen dat we ook 

voor het toernooi in 2013 op hun steun mogen rekenen. We organiseren weer een 4 

sterren toernooi dat dit jaar op 19 augustus begint.



Technische Commissie 

De technische commissie bestaat uit Hendrie Kwakman, Mark van de Berg, Louise Keuken 

en Ingmar Franquinet die samen de clubkampioenschappen organiseren en uit Edwin 

Zoetebier, Piet Kemper, Gina Kemper en Hendrie Kwakman die de competitie voor jeugd 

en senioren voor hun rekening nemen. Binnen TV Dijkzicht heeft deze commissie de 

specifieke taak om de tennissport als wedstrijdsport te bevorderen. De doelstelling 

daarbij is het verhogen van het wedstrijdniveau van TV Dijkzicht in het algemeen en het 

realistisch streven naar een zo hoog mogelijk niveau voor de landelijke competitieteams 

en de districtscompetitieteams. Om dit te bereiken wordt er nauw samen gewerkt met de 

selectiecommissie en de trainers. 

De technische commissie is o.a. verantwoordelijk voor organisatie van de voor- en 

najaarscompetitie en voor de senioren clubkampioenschappen. 

Wat de competitie in 2012 betreft was het wederom een geslaagd jaar. Veel teams zijn 

weer kampioen geworden, zowel bij de voorjaarscompetitie als bij de najaarscompetitie. 

Ook zien we dat er meer teams landelijk gaan spelen en dat er zelfs een paar talentvolle 

jonge spelers bij TV Dijkzicht lid zijn geworden om bij ons competitie te spelen. Hier zijn 

we zeer blij mee omdat deze landelijke competitie toch iets prestatiever is dan de 

districtscompetitie.  

De senioren clubkampioenschappen was ook dit jaar weer zeer geslaagd. Ook in 2012 

mocht de talentvolle jeugd in de categorie 5 en hoger meedoen met de 

clubkampioenschappen. Zo heeft de echt sterke jeugd ook meer tegenstand en worden de 

wedstrijdschema's alleen maar interessanter. Dit 10-daagse evenement wordt elk jaar 

populairder omdat gezelligheid en sportiviteit hier hand in hand gaan. De resultaten van 

de clubkampioenschappen tellen ook mee voor het DSS-speelsterkte systeem. Hierdoor 

blijft het prestatieve karakter toch behouden. In 2013 mogen de winnaars, als zij dat 

willen, meedoen met de landelijke clubkampioenschappen. Hier komen alle clubkampioenen 

bij elkaar om te strijden om het landskampioenschap. Het wordt dus allemaal nog leuker 

dan het al was. 

 

 

Jeugdcommissie 

De jeugdcommissie bestaat uit: Christina de Boer, Annette Consen, Gina Kemper, Gerda 

Tol en Tineke Tuijp (voorzitter). Bep en Pol Schilder verzorgen al jaren de super gezellige 

bingo tijdens Carel’s oliebollentoernooi. 

In 2012 telde TV Dijkzicht ongeveer 430 jeugdleden. Zowel voor de allerkleinsten t/m 9 

jaar als voor de oudere jeugd worden verschillende activiteiten georganiseerd door of in 

samenwerking met de jeugdcommissie en de trainers.  

In het begin van het jaar heeft TV Dijkzicht meegedaan aan de Deen sponsoractie. 

Hiermee is een bedrag van € 520,= opgehaald. Hoewel dit een mooi bedrag is, hopen we 

dat dit in de toekomst met hulp van alle leden nog een stuk hoger kan worden, zodat we 

nog meer leuke dingen kunnen organiseren.  

Voor de jeugd t/m 9 jaar is voor de 9e keer het Knakworstentoernooi georganiseerd door 

Gina Zwarthoed met medewerking van Annette Consen.  

Het gezellige PaKiMa toernooi op 2e pinksterdag werd dit jaar wederom verzorgd door de 

Jeugdcommissie. De “bolle buisjes” werden dit jaar gebakken door Irene Tuijp. 



Aan de voorjaarscompetitie deden 13 jeugdteams mee. Ook dit jaar waren alle teams 

voorzien van het clubtenue van TV Dijkzicht, met dank aan alle sponsors die dit mogelijk 

hebben gemaakt.    

Het openingstoernooi werd dit jaar voor de tweede keer georganiseerd door Brian van 

der Leest en Mark Baartscheer. Er deden 81 deelnemers mee. Er werden cadeaubonnen 

van de kantine en twee prachtige paashazen verloot.  

Dit jaar werd voor de 10e keer het TV Dijkzicht Open Jeugdtoernooi en JeugdRanglijst 

Toernooi (JRT*) georganiseerd. Er deden circa 130 deelnemers mee aan dit toernooi van 

binnen en buiten Edam-Volendam. Naast de spannende en leuke wedstrijden heeft dit 

toernooi vele gezellige activiteiten naast het tennissen. Als extra activiteit werd een 

Clinic Beachtennis gehouden op baan 7. Dit jaar werd er geen bingo gehouden, maar om 

het 2e lustrum te vieren ging iedere deelnemer huiswaarts met één van de vele mooie 

prijzen uit de loterij. Ook de traditionele barbecue had gretig aftrek onder de 

deelnemers.  

Voor de derde keer hebben Jan de Wit en Marion Tuijp het Mixed-grill toernooi 

georganiseerd. Dit toernooi heeft als doel de oudere jeugd en jongere senioren met 

elkaar in contact te laten komen. Met 40 deelnemers was het ook dit keer weer een zeer 

geslaagde dag en we hopen dat dit initiatief in de toekomst voortgezet gaat worden.  

In september zijn de Jeugdclubkampioenschappen gehouden met ongeveer 80 

deelnemers. 

Van begin november t/m eind maart wordt op de zondagochtend in de hal de 

Roemburgcompetitie georganiseerd door Carel de Winkel.  

Op 28 november werd TV Dijkzicht vereerd met een bezoek van de Sint en zijn Pieten. 

Nadat Sint de jeugdtennissers had toegesproken nam hij zelf het racket ter hand om een 

balletje te slaan. 

Tussen Kerst en Oud- en Nieuw was Carel’s Oliebollentoernooi weer een groot succes met 

95 deelnemers. Met o.a. de overheerlijke oliebollen van Carel de Winkel, de traditionele 

bingo onder leiding van Pol en Bep Schilder, het bowlen en patat eten in Bowling “de 

Zedde” en als extra activiteit badmintonnen in de opblaashal en natuurlijk tafeltennissen 

in het Middengebied. 

 

We zijn erg blij met het aantal vrijwilligers dat zich heeft ingezet tijdens 

bovengenoemde activiteiten, want nog steeds geldt “vele handen maken licht werk” en 

bovendien is het ook nog eens erg gezellig. 

 

En last, but vooral not least is de jeugdcommissie heel blij met de sponsors die deze 

toernooien financieel en anderszins willen steunen. Zonder hun steun wordt het moeilijk 

om deze activiteiten te organiseren. Wij willen alle sponsors hiervoor heel hartelijk 

bedanken en hopen dat wij ook in de toekomst op hun steun mogen rekenen. 

 

 



Accommodatiecommissie 

De accommodatiecommissie wordt in het bestuur vertegenwoordigd door Cor Leber. Tot 

de commissie behoort een vast aantal leden: Karel Blauw, Piet Huiberts, Kees Kwakman en 

Han Garms, met als vaste werkzaamheden het snoeien van de diverse heggen rond het 

park.  Aan de parkeerzijde van het park heeft de gemeente een groot deel van de heg 

verwijderd en vervangen door nieuwe aanplant. Bovendien is er nieuwe heggenschaar 

(eggeschaar) aangeschaft ter vervanging van een oude. 

Bij het opzetten en opruimen van de opblaashal wordt de commissie ingeschakeld als 

aanvulling op het grote aantal vrijwilligers dat zich tweemaal per jaar dit klusje toe-

eigent.  

Met regelmaat worden wij als vereniging erop geattendeerd dat er geld kan worden 

bespaard op de verlichting op de overdekte banen; dat bleek ook al uit de 

duurzaamheidscan in 2011. Dit jaar zijn wij een proef gestart met LU-verlichting op baan 

15 en die proef hebben wij vergezeld laten gaan met een enquête (23 reacties) onder 

mensen die op baan 15 spelen. De resultaten van die enquête spraken voor zich: men was 

absoluut niet tevreden en dus heeft het bestuur besloten dat de oude verlichting in ere 

te herstellen. Wellicht gaan we in de nabije toekomst nog andere verlichting testen. 

Ook dit jaar zijn er weer een aantal verenigingen langsgekomen om naar onze 

smashcourtbanen te informeren. Wij kunnen niet anders dan enthousiast zijn over de 

duurzaamheid van het smashcourt, waarbij opgemerkt dient te worden dat dit vooral de 

verdienste is van de groundsmen. Dankzij hun consequente en nauwkeurige onderhoud 

lijkt het erop dat de banen langer meegaan dan vooraf was gedacht.  

Ten slotte wil ik graag de leden van de accommodatiecommissie en ook de grote groep die 

altijd meehelpt bij het opzetten en afbreken van de opblaashal bedanken voor hun inzet. 

 

 


